
Verkiezingsonderwerpen	Professorenwijk-Oost	

Vraag	1:	Multifunctioneel	Centrum	in	de	Oppenheimstraat	
Bij de Josephschool in de Oppenheimstraat is de bouw van een Multifunctioneel Centrum met 

zorgwoningen gepland. Tegen de plannen bestaat weerstand in de buurt vanwege de 

verkeersveiligheid en de parkeerdruk. 

Wat moet er volgens u met de bouwplannen gebeuren? (kies 1 alternatief) 

A. Voer de plannen gewoon uit. Hieraan is behoefte 

B. Ontwikkel een alternatief plan samen met de buurt dat tegemoet komt aan de bezwaren 

C. Weet niet / geen mening / anders 

Uw antwoord: B 

Toelichting:  

Huisvesten van bijzondere doelgroepen is hard nodig en ook een werk- en trainingscentrum voor 

gehandicapten zou prima op die plek kunnen. Maar alleen in goed overleg met de buurtbewoners, zoals goede 

buren met elkaar willen omgaan.  

 

Vraag 2: Roomburgerpark 
Over het Roomburgerpark, het deel met de bestemming groen, is veel te doen. Eens in de paar jaar 

verschijnen er nieuwe plannen voor het park (bebouwing in 2004, uitbreiding hockeyclub 2015 en 

2017).  

Wat moet er volgens u met het park gebeuren? (kies 1 alternatief) 

A. Het park moet ten allen tijde behouden blijven met een groene bestemming 

B. Het park is niet heilig. Andere bestemmingen dan groen moeten bespreekbaar zijn (sport, 

woningen) 

C. Weet niet / geen mening / anders 

Uw antwoord: A  

Toelichting:  

Geen aantasting van het groen! Dit hebben we ook in ons verkiezingsprogramma opgenomen. We 

vinden het verschrikkelijk dat er steeds opnieuw, nieuwe ‘ontwikkelplannen’ opduiken voor het park.  

Overigens, veel zal afhangen van de plannen rondom Zwembad De Vliet en de IJsbaan. Bij de huidige 

plannen (250 meter) kan de hockeyclub uitbreiden en verhuizen naar de Vliet. Maar bij een 

uitbreiding naar 333 meter moeten de hockeyvelden op de huidige plek blijven. Uitbreiding gaat dan 

ten koste van het groen. Mede daarom vinden wij een ijsbaan van 333 meter niet nodig.  

 



Vraag 3: Sportpark Roomburg 
De hockeyvereniging zoekt uitbreidingsruimte. Eén van de opties is verhuizing van de 

hockeyvereniging naar Sportpark de Vliet.  

Stel dat dit gebeurt, wat moet er dan volgens u gebeuren met de vrijkomende velden? Als u 

meerdere bestemmingen wilt combineren op deze locatie, kies dan meerdere alternatieven.  

A. De hockeyvelden moeten weer een sportbestemming krijgen 

B. De hockeyvelden moeten worden gebruikt voor uitbreiding van het groene park 

C. De hockeyvelden moeten worden bestemd voor laagbouw voor senioren 

D. Weet niet / geen mening / anders 

Uw antwoord: B + D 

Toelichting:  

We willen een groot deel van de hockeyvelden vergroenen en stellen voor om een brede ecologische 

zone aan te leggen langs het kanaal. Het verbinden van ecologische zones door de stad is essentieel 

om ons groen vitaal te houden en dieren goede migratieroutes te bieden. 

Op het overige deel van de vrijgekomen hockeyvelden bouwen we, op beperkte schaal, sociale 

huurwoningen voor verschillende doelgroepen (niet per se alleen voor ouderen). Uiteraard wordt het 

plan voor zowel ecologische zone als de sociale huurwoningen, in overleg met de wijk opgezet en 

uitgevoerd. Het geheel moet passen in de wijk, dus hoogbouw is uitgesloten.  

Vraag 4: Bestemmingsplan 
In 2019 moet er een nieuw bestemmingsplan Zuidelijke Schil worden gemaakt voor onze wijk. Het 

bestemmingsplan geeft aan welke locaties bestemmingen hebben (groen, water, woningen, 

bedrijven) en wat daar toegestaan is. Het gaat ook in op zaken als verkeersafwikkeling en gevolgen 

voor flora en fauna. 

Welke zaken moeten aan de orde komen in het nieuwe bestemmingsplan? Wat moet er anders en 

wat moet behouden blijven?  

Ga in ieder geval in op de volgende onderwerpen en vertaal deze zo veel mogelijk naar de situatie 

in Professorenwijk-Oost: 

• Groen 

• Verkeersinfrastructuur 

• Bouwplannen 

Uw antwoord:  

Groen is de charme van de wijk. Dat moet worden uitgebreid. Vooral de kleinere straten zijn nogal 

versteend en leiden ’s zomers onder hittestress. Geef de buurt vooral inspraak in het soort groen. Ze 

kijken er immers jarenlang op uit.  



Fietsen moet worden bevorderd, vooral rond de scholen in de wijk. Waarom moeten kinderen altijd 

met de auto worden gebracht en gehaald? Dat leidt tot verkeerschaos en irritaties. Bovendien is het 

goed als kinderen de fiets als standaard vervoermiddel leren zien (in plaats van de auto).  

Bouwplannen. Er is zeer beperkte ruimte voor bouwplannen. Leiden heeft dan wel een 

woningopgave, maar is tegelijkertijd één van de meest versteende en dichtbevolkte steden van 

Nederland. Leiden moet wel leefbaar blijven. Daarom alleen kleinschalige bouwplannen toestaan, en 

alleen als het niet ten koste gaan van kostbaar groen.  

Vraag 5: Wat u nog verder kwijt wilt 

Welke onderwerpen die de buurt belangrijk vindt wilt u verder nog onder de aandacht brengen? 

Ga in ieder geval in op de volgende onderwerpen en vertaal deze zo veel mogelijk naar de situatie 

in Professorenwijk-Oost: 

• Verkeersbeheersing 

• Overlast van hangjongeren 

Uw antwoord:  

De Partij voor de Dieren wil een autovrije binnenstad. Nu de parkeergarages er komen, kan dat ook. 

We zetten sterk in op de deeleconomie. Waarom moet iedereen een eigen auto voor de deur? We 

stimuleren deel-auto’s en deelfietsen zodat er voor kinderen veel meer ruimte komt om te spelen op 

straat. Ook ontstaat er dan meer ruimte voor groen. Dat komt de leefbaarheid ten goede en zal 

eventuele overlast van hangjongeren tegengaan.  

Algemeen 
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